
 
Zápis č. 6/2024 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 
dne 24. 10. 2024 v 18.00 budově OÚ  

  
Č.j. 578/2024MEZ 

 
 
  Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová,  Ing. Václav Pražma, Ing. Radek Petržilka  
                 Mgr. Jana Drsová 
  Omluven:  Vladislav Petržilka, Tomáš Bronec 
  Hosté: viz příloha zápisu 
  Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 
  Zápis provede: Ing. Václav Pražma 
 
  Ověřovatel zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka 
 
  Program zasedání: 
 
  1. Zahájení a schválení programu zasedání 
  2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
  3. Usnesení z minulého zasedání 5/2024 
  4. Zpráva finanční výbor 4/2024 
  5. Zpráva kontrolní výbor 4/2024 
  6. Ukazatel rychlosti vozidel 
  7. Rozpočtové opatření č. 7 
  8. Návrh rozpočtu obce Mezná na rok 2025  
  9. Různé 
10. Diskuze, závěr 
 
 
6/01/2024  
Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 
zasedání.  
  
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
6/02/2024 
Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  
 Mgr. Janu Drsovou a Ing. Radka Petržilku  
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
 
 
 



6/03/2024 
Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
6/04/2024 
 
Zpráva finančního výboru 
Mgr. Jana Drsová předsedkyně finančního výboru, přednesla zprávu finančního výboru 
4/2024. 
Finanční operace jsou průkazné a nezkreslené, viz příloha zápisu. 
 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schvaluje zprávu finančního výboru 4/2024. 
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
6/05/2024 
Ing. Václav Pražma, předseda kontrolního výboru, přečetl zprávu kontrolního výboru 4/2024. 
Usnesení ze zápisů č. 5/2024  se plní, viz příloha zápisu. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo schvaluje zprávu kontrolního výboru.  
Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 
 
 
6/06//2024 
Starostka Soňa Kukačková navrhla pořídit do obce ukazatel rychlosti projíždějících vozidel. 
Jedno zařízení bude nainstalováno u víceúčelového hřiště, druhé naproti domu č.p.21 
Nabízená cena zařízení je cca 148 467 Kč od firmy Soft Rádio. 
 
Usnesení zastupitelstva: 
Zastupitelstvo souhlasí s pořízením a instalací zařízení na měření rychlosti v obci.  
Hlasování: 
ano 4, ne 0 zdržel se 1 Ing. Radek Petržilka 
Ing. Radek Petržilka se zdržel , uvádí, že zařízení nebude mít požadovaný efekt, upozorňuje 
na vysokou cenu zařízení. 
Mgr. Jana Drsová uvádí, že uvedené zařízení bude mít preventivní efekt a je možno si 
objednat asistenci dopravní policie. 
 
 
6/07/2024 
Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č. 7. 
Zastupitelstvo rozpočtové opatření bere na vědomí. 
 
 
6/08/2024 
Starostka Soňa Kukačková přednesla návrh rozpočtu obce Mezná na rok 2025, viz příloha 
k zápisu. Rozpočet bude zveřejněn na úřední desce obce, schválen bude na příštím zasedání 
zastupitelstva. 
Rozpočtové příjmy: 3 148 805 Kč 
Rozpočtové výdaje: 2 724 000 Kč 
Navrhovaný rozpočet bude přebytkový, případné připomínky zastupitelů a občanů možno 
podávat do příštího zasedání zastupitelstva. 



  
 
 
 
6/09/2024 
Různé 
Starostka Soňa Kukačková se zeptala Ing. Radka Petržilky, zda bude v zimě opět odhrnovat 
sníh v obci a cesty k samotám. Ing. Radek Petržilka přislíbil tuto činnost v zimě provozovat. 
Upozornil na to, že je třeba upravit keře kolem cesty, aby tam projel. 
Iveta Majerová uvedla, že výběr poplatků za odpad je lepší než loni, nezaplatili pouze 2 
poplatníci. Starostka Soňa Kukačková upozornila na to, že na úřadě má trvalý pobyt Pavel Žít 
a navrhuje, vyškrtnout ho ze seznamu plátců za odpady, protože není možnost jak a kde ho 
kontaktovat a poplatky za odpady vymáhat. 
Dále Iveta Majerová upozorňuje, že při sběru nebezpečného odpadu se vyskytl problém, že 
některé láhve s nebezpečným odpadem nebyly uzavřené. Do budoucna je nutné na to 
dohlédnout. 
Starostka Soňa Kukačková  a Iveta Majerová poděkovaly všem, kdo se zúčastnili podzimní 
brigády na obecní cestě pod Bejkovcem. Je nutné s ohledem na množství práce při 
odstraňování náletových dřevin tuto brigádu ještě  několikrát  zopakovat.  
 
 

  
6/10/2024 
Diskuze: 
Marcela Mannová se zeptala Ing. Radka Petržilky v kontextu na jeho stížnost a obavy o jeho 
dotace (viz. Zápis č. 4/2024 zasedání zastupitelstva obce Mezná ze dne 28.6.2024) na to, zda 
se do budoucna sám plánuje aktivně účastnit brigád  na úpravě  obecní cesty pod Bejkovcem, 
jelikož právě tyto brigády by mu na rozdíl od ostatních, jež proběhly, konečně mohly dávat  
smysl.  
Ing. Radek Petržilka odpověděl, že této první části brigády se nezúčastnil kvůli podzimním 
zemědělským pracím, které musel prioritně dělat kvůli předchozímu nepříznivému počasí. Do 
budoucna přislíbil pomoc například při finalizaci úpravy obecní cesty s využitím techniky, 
kterou má k dispozici. 
Dále Ing. Radek Petržilka upozorňuje, že bahno na cestě pod Bejkovcem pochází z polí, které 
obdělává pan Bednář a doporučuje ho oslovit, zda se bude podílet na vyčištění této cesty. 
 
 
 
Starostka: Soňa Kukačková  
 
 
Vyhotovil: Ing. Václav Pražma  
 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Ing. Radek Petržilka                                                                                  


